
Bestyrelses møde den 21.-3.-24 

Til stede: Søren Larsen, Steen Kramhøft, Jesper Thomsen, Benny Andersen, Frank Vium, Henrik 
Tinning, Kjell Storm Hansen og Mads Jessen Jensen. 

Fraværende: Ditte Kanstrup og Ole Henriksen. 

Dagsorden 

1.- Godkendelse af dagsorden og opdatering fra formanden 
2.- Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 17.01.24 - og actions fra tidligere møder 
3.- Feed-back fra FLID regionsmøde 
4.- Opdatering fra havnefoged og driftsanliggender  
5.- Økonomi  
6.- Plads og rokering 
7.- Forberedelse til Ordinær Generalforsamling  
 

Referat 

1.- Dagsorden godkendt. Bestyrelsen tog til efterretning at Ditte pr mail havde orienteret 
bestyrelsen om at hun har meldt sig ud af Alternativet og derfor ventes også at udtræde af 
Havnens bestyrelse.   

2.- Referat fra bestyrelsesmøde fra 17.-1.-24 blev godkendt og Jesper lægger det på 
hjemmeside. 

3.- Feedback fra FLID regionsmøde ved Søren og Ole som deltog. De fik at vide at stormen i 
oktober havde medført skader for 150-200 mil. kr. for de berørte havne. På mødet blev det også 
fremlagt at havne kan blive pålagt at etablere en vaskeplads til både der tages på land for 
bundsmøring. Bestyrelsen enige om at bruge samarbejdet i FLID til lovbestemte tiltag vedr. miljø.  

4.- Opdatering fra havnefoged og Drift: Vores klaptilladelse er blevet forlænget 6 måneder dvs til 
medio august. FLID kan hjælpe med fremtidig ansøgning af klaptilladelser og herunder den 
nødvendige prøvetagning som kan koste 10-15000 kr. Der skal findes en ansvarlig fra bestyrelsen 
til at tage sig af ny klapansøgning. Frank tager den indtil videre.  

Mht udgravning har Søren tilbud fra Gillelejefirma på 58 kr/m3 og Høj uddybning på ca. det 
samme. Problemet er imidlertid at alle marinegravefirmaer er meget optaget af udbedring efter 
efterårsstorme. Seneste melding er at udgravning hos os først bliver sidste halvdel af maj. Søren 
sørger for tæt opfølgning med de to udgravningsfirmaer. 

Vores nye bom kører fint der har dog været en episode hvor en var ved at få den i hovedet ved 
lukning. Det blev aftalt at vi sætter advarselsskilt på – Jesper tager sig af.  

Den ekstra arbejdsdag til udbedring af hammer på søndre mole gik fint med 10-12 fremmødte. Vi 
fik også spulet gangbroerne for alger. Bestyrelsen var enige om at gøre brug af tilsvarende ”mini-
arbejdsdage” når der er tilsvarende opgaver – udover den årlige Havnens Dag (sidste lørdag i maj 
– dvs næste gang 25/5 2024). 

Der arbejdes stadig med vores elektriker på at få vores el anlæg på broerne opgraderet. Arbejdet 
er endnu ikke igangsat. 



Henrik Tinning tager fat i Gurre kloak for at få tilbud på udbedring af kloakafløb på vendepladsen 
umiddelbart udenfor bommen. Det er havnens matrikel, men der afledes også vand fra 
kommunens vej og ejendomme længere oppe mod strandvejen. 

Frank og Kjell skal søge Nellemanns fond om hjælp til at udskifte cykelstativer på havn. 

Vi skal sortere affald i forskellige fragmenter inden udgangen af april så der skal forskellige 
beholdere til og finde en afhenter (Søren vil snakke med kommunen). 
 
Areal ved bom skal lægges på plads under havnens dag.  

Under fiskemandens havne fest den 4. maj skal evt. armbånd eller billet kun gælde ved adgang til 
telt. Adgang til havn og moler er fri.  

Vores Fyr lyser kun svagt lyserødt, så Niels Erik Vium spørges om hvem han snakkede med sidst 
vi fik ny lanterne. Frank vil spørge. 

5.- Økonomi. Sten er klar med regnskab som viser et overskud på 85.000 kr mod et budgetteret 
underskud på 15.000 kr. Afvigelse skyldes primært udskudte reparations- og 
vedligeholdelsesudgifter (kloak, flydebro, gangbro nordre mole og el-anlæg). Havnen har pt et 
indestående på 300.000 kr. Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen og fremlægges på 
generalforsamlingen til endelig godkendelse. 

Buget: Sten fremlagde forslag til budget som blev godkendt af bestyrelsen og ligeledes vil blive 
fremlagt på generalforsamlingen til endelig godkendelse.  

Betalingsregulativet skal opdateres og lægges på hjemmesiden. Regulering for bådpladsaftaler 
bliver for 2024 på +0,6% jf. Nettoprisindekset for januar 2023 til januar 2024.  

6.- Plads og rokering. Der er fundet ny lejer fra ventelisten til plads 29 (jolleplads på sydmolen). 
Vi byder velkommen til Keld Navntoft. Bestyrelsen godkendte at Jan Salling (plads 38) og Søren 
Vang (plads 70) bytter plads da der er bedre mulighed for at komme ned i båden ved plads 70 
(flydebro). Der er lavet en samejekontrakt mellem Henrik Pedersen (plads 2) og sejlklubben, 
således at sejlklubben får adgang til Henrik’s yngling, foreløbig for en 2-årig periode. Vi er i gang 
med at lave oversigt af vores skure og hyttefade på havnen og der vil i den forbindelse blive lavet 
en venteliste for medlemmer der ønsker et skur. 

7.- Generalforsamling i sejlklubben den 29.-4.-24 kl 19:00. Generalforsamlingen blev varslet 
den 18.3.2024 og endelig indkaldelse med dagsorden, revideret regnskab og forslag til buget, samt 
indkomne forslag sendes til medlemmerne senest 2 uger før generalforsamlingen.  

Fra bestyrelsen er Benny Andersen og Ole Henriksen på valg. Derudover er vores suppleanter 
Henrik Tinning og Jesper Thomsen på valg.  

Kjell sørger for projektor til generalforsamlingen. 

 

   

Referat Kjell Storm Hansen 


